



Industry
Canada

Industrie
Canada

Request for Proposal: IC401656

Spectrum Auction Services for the 3500 MHz Auction
Services de mise aux enchères du spectre dans la bande de 3500 MHz

QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 002

This document is issued to answer questions from bidders regarding Industry Canada RFP # IC401656.
ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour
répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Industrie Canada DDP
#IC401656. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS
CHANGEMENT.

Version française ci-dessous

Question No. 2:

What is the anticipated timing of the start of bidding in the 3500 MHz Auction relative to the start of bidding in the 600 MHz Auction?

Answer No. 2:

The timing for each of the auctions is to be determined, but based on our current thinking, the planned 3500 MHz auction would commence bidding approximately nine (9) to twelve (12) months after the start of the 600 MHz auction.

English Version Above

Question No. 2:

Quel est le temps prévu pour le début des enchères du 3 500 MHz, relatif au début des enchères du 600 MHz?

Réponse No. 2:

Les échéanciers pour ces deux enchères ne sont pas encore finalisés, mais basé sur nos pensées courantes, les enchères planifiées du 3 500 MHz commencerait approximativement neuf (9) à 12 (douze) mois après le début des enchères du 600 MHz.